
Programme Description  

The Spoken English program emphasizes daily communication skills, where students learn 

through a diverse range of activities including storytelling, games, and role-plays. The 

program also aims to enhance students' presentation skills and non-verbal communication 

abilities,  ultimately  boosting  their  confidence  to  excel  in  the  Basic  Competency 

Assessment.  
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• With over 25 years of experience, Language Tree has been providing high-quality English Teaching Services to more 

than 630 schools and has taught over 550,000 students.  

• We ensure the safety and well-being of our students by requiring all our staff, including teachers and administrators, 

to undergo a Sexual Conviction Record Check (SCRC) with the Hong Kong Police Force, creating a secure and pleas-

ant learning environment.  
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課程內容 

英語會話根據系統評估的宗旨及要求，透過互動和交流活動教授英語，包括小組討

論、角色扮演、遊戲、模擬面試、創意寫作、故事及演說等，讓學生能更靈活地運用

英語並享受以英語溝通。每課均設有演說擂台供學生演說。  
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• 培英樹擁有 25 年以上優質英語教學經驗，為香港超過 630 間學校及 55 萬名學生提供全英語環境學習。 

• 培英樹要求所有員工（包括教學和行政人員）與香港警務處進行性罪行定罪紀錄查核 (SCRC)，以確保我們的

學生能夠在安全的環境中學習。  
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